
„Visszamentünk 30 évet?"
■ Egy nyíracsádi olva
sónk fordult a Naplóhoz, 
megkérdeztük a telepü
lés jegyzőjét is.

N yíracsád (HBN) -  „A 
mi kis községünkről eddig 
olyan sokat olvashattam a 
Napló hasábjain. Volt itt már 
galériamegnyitó, népdal- és nép
táncverseny, szenzációsra sike
rült ligetaljai nap. Most egy 
másik oldaláról szeretném meg
ismertetni Nyíracsádot: ezen a 
településen, ha nem egy akta- 
táskányi papírral indul el vala
ki a polgármesteri hivatalba 
egy egyszerű kérvény benyújtá
sa érdekében, akkor talán har

madik vagy negyedik nekifutás
ra sikerül elintézni” -  írja leve
lében a nyíracsádi Tamás Kata
lin. „Ha még így is elcsúszik az 
ügy valamin, a tisztelt ügyin
téző elintézi annyival, hogy az 
interneten nyugodtan tud tájé
kozódni az állampolgár a hiva
tali ügyekről. Az itt élő azt is 
megtanulhatta volna már, hogy 
fogorvoshoz is úgy mehet, ha 
reggel fél nyolcra ott van. A ren
delési idő ugyan 8-12-ig tart, de 
már legkésőbb fél 9-kor nem 
fogadnak új beteget. 10 óra
kor pedig a rendelő már zárva 
van. Az itt élők joggal hihetik 
azt, hogy visszamentünk az idő
ben minimum 30 évet” -  zárul a 
levél. A település jegyzője, Var

ga Györgyné a Napló kérdésére 
elmondta: nincs tudomása arról, 
hogy a kollégái a leírtak szerint 
intézik az ügyeket. Mindig segí
tőkészek, az adott esetben szó
ban hívták fel az ügyfél figyel
mét a hiánypótlásra, a határidő 
rövidsége miatt igyekeztek segí
teni a pályázatot. A hiánypót
lás azonban nem érkezett meg.
A hivatal dolgozói sajnálják a 
történteket, hiszen igyekeznek 
támogatni a lakosokat -  mond
ta a jegyző.

A fogorvosi rendeléssel kap
csolatban a jegyző elmondta: sem 
hivatalból, sem magánemberként 
nincs tudomása a levélben leírtak: 
ról, panasz sem érkezett az önkor
mányzathoz ebben az ügyben.


